

CERTIFICATE

Conformity of the Factory Production Control

2451-CPR-EN1090-2017.0023.001

In compliance with Regulation 305/2011/EU of the European Parliament and of the Council of 9 March 2011 (the Construction Products Regulation or CPR), this certificate applies to the following construction product:

Construction product	Structural components and kits for steel structures to EXC3 according to EN 1090-2
Intended use	for load-bearing structures in all types of buildings
CE - marking method	ZA.3.2 and ZA.3.4 acc. to EN 1090-1:2009+A1:2011
Manufacturer	produced by or for 'Orion.Group' Ltd. Parnykova Str. 1/5 Kyivo-Svyatoshinskiy district 08136 Kriukivshcyna vil., Kyiv region UKRAINE
Manufacturing plant <small>Production facility of the manufacturer</small>	'Orion.Group' Ltd. Parnykova Str. 1/5 Kyivo-Svyatoshinskiy district 08136 Kriukivshcyna vil., Kyiv region UKRAINE
Confirmation	This certificate attests that all provisions concerning the assessment and verification of constancy of performance described in Annex ZA of the harmonised standard EN 1090-1:2009+A1:2011 under system 2+ are applied, and that the factory production control fulfills all the prescribed requirements stated therein.
Date of issue	12.04.2017
Next Surveillance audit	11.04.2018
Period of validity	This certificate will remain valid as long as the test methods and/or the factory production control requirements included in the harmonised standard used to assess the performance of the declared characteristics do not change, and the product and the manufacturing conditions in the plant are not modified significantly.
Remarks	see reverse

Place and date of issue Düsseldorf, 12.04.2017
Groß


Dipl.-Ing. Gurschke
Head of certification body

Certificate number: 2451-CPR-EN1090-2017.0023.001

Remarks

The Notified Body - 2451 DVS ZERT GmbH has performed the initial inspection of the/of manufacturing plant(s) and of the factory production control and performs the continuous surveillance, assessment and approval of the factory production control.

General provisions

The conditions of the standard EN 1090-1:2009+A1:2011, from section B. 4.1 until including section B. 4.4, must be fulfilled.

The requirements of EN 1090-1:2009 + A1: 2011, section B. 4.3 are observed. These refer to the annual statements to be submitted in writing of the manufacturer to the Notified Body.

The General Terms and Conditions of the DVS ZERT GmbH apply in the currently valid version.

СЕРТИФИКАТ

соответствия внутреннего производственного контроля 2451-CPR-EN1090-2017.0023.001

В соответствии с Регламентом (ЕС) № 305/2011 Европейского парламента и Совета от 09 марта 2011 г. (Регламент по строительной продукции) данный сертификат относится к следующей строительной продукции

Продукция	Несущие конструкции и наборы для несущих стальных конструкций до EXC3 по EN 1090-2
Назначение	Для несущих конструкций в строениях всех видов
Метод обозначения CE	ZA.3.2 и ZA.3.4 по EN 1090-1:2009+A1:2011
Производитель	Кем произведено ООО «Орион.Групп» ул. Парниковая 1/5 08136 с. Крюковщина, Киево-Святошинский район, Киевская область Украина
Завод-изготовитель Производственная площадка	ООО «Орион.Групп» ул. Парниковая 1/5 08136 с. Крюковщина, Киево-Святошинский район, Киевская область Украина
Подтверждение	Данный сертификат удостоверяет, что применяются все требования к оценке и контролю постоянства рабочих характеристик, указанные в приложении ZA гармонизированного стандарта EN 1090-1:2009+A1:2011 в соответствии с системой 2+, и что внутренний производственный контроль соответствует всем установленным требованиям.
Начало срока действия Дата выдачи первого сертификата	12.04.2017
Следующая контрольная проверка	11.04.2018
Срок действия	Этот сертификат действителен до тех пор, пока существенно не изменятся методы контроля, описанные в гармонизированном стандарте, и (или) требования внутреннего производственного контроля к оценке заявленных характеристик, а также продукция или условия производства на заводе.
Примечания	См. на обороте
Место и дата выдачи	Дюссельдорф, 12.04.2017 Д-р инж. Гросс



Дипл. инж. Гуршке
Руководитель сертифицирующего органа

Номер сертификата: 2451-CPR-EN1090-2017.0023.001

Примечания

Нотифицированный орган – 2451 DVS ZERT GmbH – провел первичную проверку завода(ов)-изготовителя(ей) и его(их) внутреннего производственного контроля и осуществляет текущий контроль, оценку и подтверждение внутреннего производственного контроля.

Общие положения

Действуют положения гармонизированного стандарта EN 1090-1:2009+A1:2011, п. В. 4.1 до п. В 4.4 включительно.

В частности, в соответствии с требованиями стандарта EN 1090-1:2009+A1:2011, п. В. 4.3 производитель обязан ежегодно подавать в нотифицированный орган письменные декларации.

Действуют Общие условия ведения дел предприятия DVS ZERT GmbH в последней редакции.